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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Dr. Szili Katalinnak
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

Omaggy6lés Hivatala

Irományszám:
w'1 9! %-

Ério zett 2004 MARC 2 6.

A Házszabály 91 .§-a szerinti jogomnál fogva kérdést kívánok intézni

Dr. Kökény Mihály egészségügyi, szociális és családügyi miniszterhez
„Hogyan lehet biztosítani támogatott, drága gyógyszerek folyamatos adását?

A Humatrope-eset"

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

Aggódó édesanya fordult hozzám panaszával . Óvodáskorú kislányánál évekkel ezelőtt
állapítottak meg növekedési hormon-hiányt és ezért a 11. Gyermekklinikán beállították napi
075 E Humatrope injekcióra, melyet otthonában szubkután kap és negyedévenként került
felírásra. A legutóbbi kontrollnál az anya azonban azt a felvilágosítást kapta, hogy anyagi
okokból az eddig 100 %-os térítéssel kapott gyógyszer kiadását a klinika nem tudja a
továbbiakban biztosítani .
Kérdezem Öntől, hogy történhet ilyen? Kérdezem továbbá, mi módon biztosítható a
készítmény azoknak, akik hasonló helyzetbe kerülnek?

Budapest, 2004 . március 25 .

Dr. Kelemen András
MDF

Írásbeli kérdés
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